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BR.0012.4.3.2019 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Dnia: 26.03.2019 r.  

Miejsce: Ratusz Miejski w Kole 

 

 Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Piasecki – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska. W posiedzeniu Komisji udział wzięło 5 radnych, co stanowi quorum do 

prowadzenia prawomocnych obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący otworzył posiedzenie, przywitał wszystkich obecnych i przedstawił porządek obrad. 

1. Analiza projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Koła w 2019 roku. 

2. Sprawy różne 

 

Ad. 1. 

Pan Szymon Czerwiński – Koordynator Zespołu ds. Ochrony Środowiska przedstawił przedmiotowy 

projekt uchwały. Pan Czerwiński poinformował, że program jest ten sam co w tamtym roku, zmieniły 

się statystyki. Środki finansowe jakie są do dyspozycji to: 

- 38 000 zł na wyłapywanie i tymczasowe przetrzymywanie psów, 

- 15 000 zł na opiekę weterynaryjną całodobową w przypadku zdarzeń drogowych, elektroniczne 

znakowanie bezdomnych psów, sterylizację i kastrację, działania informacyjno-edukacyjne, 

zapewnienie opieki zwierzętom gospodarskim, 

- 35 000 zł na utrzymanie zwierząt w schronisku dla bezdomnych zwierząt i transport do schroniska. 

 

W 2018 roku kształtowało się to następująco: 

- 35 670 zł na wyłapywanie i tymczasowe przetrzymywanie psów, 

- 20 250 zł na utrzymanie psów w schronisku, 

- 2 902, 80 zł na transport do schroniska, 

- 471, 96 zł na czipowanie psów, 

- 691, 20 zł na sterylizację i kastrację, 

7 137, 20 zł na całodobową opiekę weterynaryjną. 
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Pan Czerwiński poinformował również, że w 2018 roku było 31 odłowionych psów, 11 adopcji psów i 

2 kotów, natomiast do schroniska zostało przekazanych 15 zwierząt. Obecnie w miejscowym punkcie 

przetrzymywania jest 8 psów. Pan Czerwiński kontynuował, informując że za 2018 rok naliczono  ze  

zgłoszonych psów w bazie 34 520 zł (tyle powinno wpłynąć do budżetu), a na dzień 31.12.2018 r. 

wpłacono 30 775 zł. Zarejestrowanych płatników jest 1094, w tym zwolnieniu podlegają 393 osoby. 

Komisja wydała opinię jednogłośnie pozytywną do zaprezentowanego projektu uchwały. 

Ad. 2. 

Komisja poruszyła temat pisma członków Wspólnoty Mieszkaniowej Zawadzkiego 22 odnośnie 

zwiększenia bonifikaty na wykup lokali komunalnych i ustaliła, iż w II kwartale zostanie zwołane 

spotkanie Rady by wspólnie wypracować odpowiednie stanowisko w tej sprawie. 

Radna Urszula Pękacz poinformowała, iż uruchomiony został Program - Fundusz Dróg 

Samorządowych. Pani Pękacz zaznaczyła, że w poprzedniej kadencji został złożony wniosek do 

Wojewody o dofinansowanie ul. Staffa. Wniosek ten został odrzucony tylko z tego powodu, iż nie 

było pozwolenia na budowę. W związku z tym Komisja wypracowała następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o uzyskanie pozwolenia na budowę ulicy Staffa. Wniosek 

motywujemy tym, iż w miesiącu kwietniu br. jak również w sierpniu br. istnieje możliwość uzyskania 

dofinansowania wsparcia finansowego dla samorządów lokalnych – „Fundusz Dróg Samorządowych”. 

Dokumentacja na ulicę Staffa jest aktualna, brakuje tylko pozwolenia na budowę. Zasadność złożenia 

wniosku na wyżej wymienioną ulicę Komisja uzasadnia również tym, że dokumentacja jest aktualna 

do końca 2019 r. W przyszłym roku zajdzie konieczność jej aktualizacji, co pociągnie za sobą 

dodatkowe koszty. 

Pragniemy podkreślić, że w październiku 2018 r. Wojewoda Wielkopolski nie przyznał środków, 

tylko z powodu braku pozwolenia na budowę i do tej pory tego pozwolenia brakuje, co hamuje 

złożenie wniosku o dofinansowanie z „Funduszu Dróg Samorządowych”. 

 

Dyskusję i posiedzenie Komisji w tym punkcie obrad zakończono. 

 

      Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

        i Ochrony Środowiska 

          /Michał Piasecki/ 

 

Protokołowała 
Anna Krakowska 


